
 

      

                                    

 

 

 

PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023-07-07 Nr. T2-8 

Pasvalys 

 

Posėdis įvyko 2023 m. birželio 28 d. 10.00–15.30 val. 

Posėdžio pirmininkas – Savivaldybės meras G. Gegužinskas.  

 Posėdžio sekretorė – Tarybos sekretorė M. Jarašūnienė.            

 Dalyvavo: 24 Tarybos nariai. 

Nedalyvavo: Š. Varna (dėl atostogų). 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas informavo apie: 

liepos 5 d. šaukiamą neeilinį Tarybos posėdį; 

darbotvarkėje numatytus 50 posėdžio darbotvarkės klausimų; 

9 darbotvarkės klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2006 m. gruodžio 27 d. 

sprendimo Nr. T1-270 „Dėl Skolų pripažinimo beviltiškomis, jų nurašymo, apskaitos ir inventorizavimo 

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“ išbraukimą iš darbotvarkės, paaiškino klausimo išbraukimo priežastis; 

planuojamą rugpjūčio mėnesio Tarybos posėdį, kurį numatoma šaukti rugpjūčio 23 d. 

Tarybos narių klausė dėl pasiūlymų Tarybos posėdžio darbotvarkei. 

Tarybos narė N. Matulienė pageidavo (mažumos vardu), kad, svarstant 38 darbotvarkės klausimą 

„Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-205 „Dėl Nuostolių, 

patirtų vykdant keleivinio kelių transporto viešųjų paslaugų įsipareigojimus, kompensacijos apskaičiavimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ į Tarybos posėdį būtų pakviesta UAB „Pasvalio autobusų parkas“ direktorė. 

Tarybos narys G. Žardeckas prašė į darbotvarkę įtraukti Lietuvos regionų partijos ir Lietuvos 

valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijų paklausimą. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas patikslino, kad Savivaldybės administracijos atstovai 

susisieks su UAB „Pasvalio autobusų parkas“ direktore. Tarybos narių prašoma ateityje dėl asmenų, 

kviečiamų į Tarybos posėdį, informuoti iš anksto. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-268 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės valdomų uždarųjų akcinių bendrovių vadovų darbo užmokesčio“ pakeitimo 

(T-161). 

2. Dėl Neringos Barauskienės atleidimo iš uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ 

vadybininko pareigų (T-168). 

3. Dėl Viešų konkursų Pasvalio rajono savivaldybės sveikatos priežiūros įstaigų vadovų pareigoms 

eiti organizavimo ir vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimo (T-194). 

4. Dėl viešo konkurso Pasvalio rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktoriaus 

pareigoms eiti organizavimo (T-178). 

5. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 24 d. sprendimo Nr. T1-226 „Dėl 

uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio knygos“ direktoriaus (1120 48) pareiginių nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimo (T-152). 

6. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-195 „Dėl 

uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ direktoriaus (1120 48) pareiginių nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimo (T-153). 

7. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 23 d. sprendimo Nr. T1-200 „Dėl 

uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio vandenys“ direktoriaus (1120 48) pareiginių nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimo (T-154). 

8. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 23 d. sprendimo Nr. T1-201 „Dėl 

uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ direktoriaus (1120 48) pareiginių nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimo (T-155). 
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9. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2006 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-270 „Dėl 

Skolų pripažinimo beviltiškomis, jų nurašymo, apskaitos ir inventorizavimo aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo (T-156) – nesvarstomas. 

10. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės mero darbo užmokesčio nustatymo (T-195). 

11. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės strateginio plėtros plano 2021–2027 metams 2022 m. 

įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimo (T-177). 

12. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. sprendimo Nr. T1-13 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės 2023–2025 m. strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (T-196). 

13. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. sprendimo Nr. T1-14 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (T-193). 

14. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2012 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. T1-246 „Dėl 

įgaliojimų suteikimo Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriui“ pripažinimo netekusiu 

galios (T-188). 

15. Dėl 2023 metų žemės mokesčio lengvatų ir neapmokestinamųjų žemės sklypų dydžių 

nustatymo (T-176). 

16. Dėl 2024 metų žemės mokesčio tarifų ir neapmokestinamųjų žemės sklypų dydžių nustatymo 

(T-174). 

17. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-10 „Dėl 

Pasvalio krašto muziejaus nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (T-157). 

18. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-87 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimų tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (T-184). 

19. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. rugpjūčio 30 d. sprendimo Nr. T1-170 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės seniūnaičių sueigos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (T-185). 

20. Dėl Mažmeninės prekybos alkoholiniais gėrimais laiko apribojimo komisijos sudarymo (T-

150). 

21. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės Smulkaus verslo rėmimo programos komisijos sudarymo (T-

151). 

22. Dėl Priėmimo į Pasvalio rajono savivaldybės mokyklas tvarkos aprašo patvirtinimo (T-170). 

23. Dėl Pasvalio r. Krinčino Antano Vienažindžio progimnazijos reorganizavimo ir reorganizavimo 

sąlygų aprašo patvirtinimo (T-158). 

24. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. birželio 20 d. sprendimo Nr. T1-160 ,,Dėl 

Pasvalio Svalios progimnazijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (T-159). 

25. Dėl Pasvalio Svalios progimnazijai didžiausio leistino pareigybių (etatų) skaičiaus nustatymo 

(T-164). 

26. Dėl Pasvalio lopšeliui-darželiui „Liepaitė“ didžiausio leistino pareigybių (etatų) skaičiaus 

nustatymo (T-181). 

27. Dėl Pasvalio lopšeliui-darželiui „Eglutė“ didžiausio leistino pareigybių (etatų) skaičiaus 

nustatymo (T-179). 

28. Dėl Pasvalio lopšeliui-darželiui „Žilvitis“ didžiausio leistino pareigybių (etatų) skaičiaus 

nustatymo (T-183). 

29. Dėl Pasvalio r. Joniškėlio Gabrielės Petkevičaitės-Bitės gimnazijos struktūros pertvarkos (T-

171). 

30. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2013 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-162 „Dėl 

Mokesčio už mokinių neformalųjį švietimą Pasvalio muzikos mokykloje“ pakeitimo (T-187). 

31. Dėl Mokinių pavėžėjimo organizavimo ir kelionės išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo (T-199). 

32. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2016 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-143 ,,Dėl 

Apmokėjimo už brandos egzaminų vykdymą, kandidatų darbų vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (T-163). 

33. Dėl Pasvalio rajono sveikatos centro kūrimo inicijavimo (T-197). 

34. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T1-17 „Dėl 

asmens (šeimos) socialinių paslaugų poreikio, senyvo amžiaus asmens, suaugusio asmens su negalia bei 

vaiko su negalia socialinės globos poreikio nustatymo ir skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo 

netekusiu galios (T-198). 



 
 

3 

35. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Pasvalio rajono savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

Pasvalio Mariaus Katiliškio viešajai bibliotekai (T-192). 

36. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turtinių ir neturtinių teisių bei pareigų įgyvendinimo 

savivaldybės valdomose įmonėse (T-160). 

37. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-208 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės valdomų uždarųjų akcinių bendrovių veiklos tikslų nustatymo ir jų vertinimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (T-162). 

38. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-205 „Dėl 

Nuostolių, patirtų vykdant keleivinio kelių transporto viešųjų paslaugų įsipareigojimus, kompensacijos 

apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (T-186). 

39. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. T1-220 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Pasvalio pirminės asmens sveikatos 

priežiūros centrui pagal patikėjimo sutartį“ pakeitimo (T-169). 

40. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. T1-219 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Pasvalio ligoninei pagal patikėjimo sutartį“ 

pakeitimo (T-172). 

41. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ vykdomo keleivių nemokamo 

vežimo vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais (T-173). 

42. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. sprendimo Nr. T1-23 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2023 metų planuojamų 

vykdyti priemonių sąmatos patvirtinimo“ pakeitimo (T-166). 

43. Dėl atstovų į Panevėžio regiono integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimo 

koordinavimo darbo grupę delegavimo (T-167). 

44. Dėl pritarimo dalyvauti projekte „Panevėžio apskrities Kupiškio ir Pasvalio rajonų unikalios 

skaitmeninės kapinių duomenų bazės sukūrimas, jos atvėrimas gyventojams ir laidojimo viešųjų paslaugų 

bei duomenų administravimo procesų skaitmeninimas“ (T-190). 

45. Dėl pritarimo vietos gyventojų apklausos rezultatams dėl Pasvalio rajono savivaldybės 

Krinčino, Saločių, Pasvalio apylinkių ir Pumpėnų seniūnijų atitinkamų gyvenamųjų vietovių teritorijų ribų 

pakeitimo (T-182).  

46. Dėl gatvės geografinių charakteristikų pakeitimo Pasvalio rajone (T-189).  

47. Dėl akcinės bendrovės „Panevėžio energija“ 2019–2022 metų investicijų plano Pasvalio 

šilumos tinklų rajone pakeitimo suderinimo (T-191).  

48. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2023 metų veiklos programos 

patvirtinimo (T-175).  

49. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės peticijų komisijos sudarymo ir komisijos nuostatų 

patvirtinimo (T-180).  

50. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos Kolegijos sudarymo (T-165).  

51. Dėl Lietuvos regionų partijos ir Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijų paklausimo. 

Balsavo: už – 24. 

NUSPRĘSTA. Tarybos posėdžio darbotvarkė patvirtinta. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos nariams priminė apie nusišalinimus (nurodant 

nusišalinimo priežastį) svarstant darbotvarkės klausimus, dėl kurių gali kilti viešųjų ir privačių interesų 

konfliktas, informavo apie Tarybos posėdžių organizavimo tvarką, darbo tvarką, naujai diegiamą įrangą 

Tarybos posėdžių salėje. 

Etikos komisijos pirmininkas V. Linkevičius kreipėsi į Tarybos narius prašydamas, kad jie 

peržiūrėtų savo deklaracijas, argumentavo, kalbėjo apie svarstomus klausimus, kiekvieno Tarybos nario 

asmeninę pareigą nusišalinant nuo svarstomo klausimo (-ų), Etikos komisijos darbą, teikiamas Etikos 

komisijos rekomendacijas. 

1. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-

268 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės valdomų uždarųjų akcinių bendrovių vadovų darbo užmokesčio“ 

pakeitimas. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 22, nebalsavo – 2. 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. gruodžio 20 

d. sprendimo Nr. T1-268 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės valdomų uždarųjų akcinių bendrovių vadovų 

darbo užmokesčio“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-145). 

2. SVARSTYTA. Neringos Barauskienės atleidimas iš uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio 

butų ūkis“ vadybininko pareigų. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė – kodėl sprendimą dėl atleidimo turi priimti Taryba? 

Pranešėja J. Karčiauskienė atsakė į pateiktą klausimą, paaiškino, kodėl Taryba turi priimti 

sprendimą dėl asmens atleidimo iš vadybininko pareigų. 

Tarybos narys G. Žardeckas klausė – gal asmenį reikia atleisti iš abiejų pareigų?  

Pranešėja J. Karčiauskienė atsakė į pateiktą klausimą, siūlė atkreipti dėmesį į sprendimo 2 p., 

kuriame ir nurodyta, kad atleidžiama ir iš vadybininkės, ir iš direktoriaus pareigų. 

Tarybos narys A. Pulokas klausė, ar Taryba sprendimą turi priimti tik atleidžiant iš pareigų ir ar jį 

priimant? 

Pranešėja J. Karčiauskienė priminė, kad praeitame Tarybos posėdyje buvo priimtas sprendimas 

paskirti asmenį į tam tikras pareigas. 

Tarybos narys A. Pulokas kalbėjo, kad Taryba su nauju vadovu nesusipažino, klausimų negalėjo 

užduoti ir klausė, ar tokia praktika bus ir toliau? 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie Tarybos narių teises kviestis pageidaujamus 

asmenis į posėdžius. 

Balsavo: už – 19, susilaikė – 5. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Neringos Barauskienės atleidimo iš uždarosios akcinės 

bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ vadybininko pareigų“ (sprendimo Nr. T1-146). 

3. SVARSTYTA. Viešų konkursų Pasvalio rajono savivaldybės sveikatos priežiūros įstaigų vadovų 

pareigoms eiti organizavimo ir vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Prieš 3 klausimo „Dėl Viešų konkursų Pasvalio rajono savivaldybės sveikatos priežiūros įstaigų 

vadovų pareigoms eiti organizavimo ir vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ svarstymą prašė leisti 

nusišalinti: Z. Zimkus, nes kitas artimas asmuo dirba viešojoje įstaigoje Pasvalio ligoninėje (toliau – 

Ligoninė); J. Rastauskaitė, nes jos kitas artimas asmuo dirba Ligoninėje; R. Mitrienė, nes ji yra Ligoninės 

darbuotoja. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl Z. Zimkaus, J. Rastauskaitės, R. Mitrienės nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl Z. Zimkaus, J. Rastauskaitės, R. Mitrienės nusišalinimo (Z. Zimkus, J. Rastauskaitė, 

R. Mitrienė balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 20, prieš – 1.  

NUSPRĘSTA. Z. Zimkaus, J. Rastauskaitės, R. Mitrienės nusišalinimas priimamas. 

10.23 val. Z. Zimkus, J. Rastauskaitė, R. Mitrienė nusišalino nuo klausimo svarstymo ir 

balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą, 

pakeitimus po Komitetų. 

Tarybos narys A. Mažuolis klausė dėl 32 p. – ar 6 balai ne per mažai? 

Pranešėja J. Karčiauskienė paaiškino teisės aktų taikymą, reikalavimų laikymąsi. 

Tarybos narė J. Jovaišienė klausė – 6 balai – iš viso ar vidurkis? 

Pranešėja J. Karčiauskienė atsakė, kad 6 – tai balų vidurkis. 

Tarybos narys A. Mažuolis siūlė punktą pakoreguoti, įrašant, kad 6 – tai balų vidurkis. 

Pranešėja J. Karčiauskienė patikslino, kad perskaičius visą teisės aktą – formuluotė yra aiški. 

Balsavo: už – 16, prieš – 1, susilaikė – 4. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Viešų konkursų Pasvalio rajono savivaldybės sveikatos 

priežiūros įstaigų vadovų pareigoms eiti organizavimo ir vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

(sprendimo Nr. T1-147). 

 10.29 val. Z. Zimkus, J. Rastauskaitė, R. Mitrienė grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų 

svarstyme ir balsavime. 

4. SVARSTYTA. Viešo konkurso Pasvalio rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 

direktoriaus pareigoms eiti organizavimas. 



 
 

5 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl viešo konkurso Pasvalio rajono savivaldybės visuomenės 

sveikatos biuro direktoriaus pareigoms eiti organizavimo“ (sprendimo Nr. T1-148). 

5. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 24 d. sprendimo Nr. T1-

226 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio knygos“ direktoriaus (1120 48) pareiginių nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 23, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 24 

d. sprendimo Nr. T1-226 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio knygos“ direktoriaus (1120 48) 

pareiginių nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-149). 

6. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-

195 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ direktoriaus (1120 48) pareiginių nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 23, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 29 d. 

sprendimo Nr. T1-195 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ direktoriaus (1120 48) 

pareiginių nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-150). 

7. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 23 d. sprendimo Nr. T1-

200 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio vandenys“ direktoriaus (1120 48) pareiginių nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 23 d. 

sprendimo Nr. T1-200 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio vandenys“ direktoriaus (1120 48) 

pareiginių nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-151). 

8. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 23 d. sprendimo Nr. T1-

201 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ direktoriaus (1120 48) pareiginių 

nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 23 d. 

sprendimo Nr. T1-201 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ direktoriaus (1120 

48) pareiginių nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-152). 

9. Klausimas Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2006 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-

270 „Dėl Skolų pripažinimo beviltiškomis, jų nurašymo, apskaitos ir inventorizavimo aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo – atidedamas. 

10. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės mero darbo užmokesčio nustatymas. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 23, nebalsavo – 1. 

Tarybos narė N. Trinskienė balsavo „už“. 

Balsavo: už – 24. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės mero darbo užmokesčio 

nustatymo“ (sprendimo Nr. T1-153). 

11. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės strateginio plėtros plano 2021–2027 metams 2022 

m. įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyrius vyriausioji specialistė I. Aidukaitė. Ji 

pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 23, nebalsavo – 1. 

Tarybos narė N. Trinskienė balsavo „už“. 

Balsavo: už – 24. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės strateginio plėtros plano 

2021–2027 metams 2022 m. įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-154). 
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12. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. sprendimo Nr. T1-

13 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023–2025 m. strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyrius vyriausioji specialistė I. Aidukaitė. Ji 

pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 19, susilaikė – 5. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. 

sprendimo Nr. T1-13 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023–2025 m. strateginio veiklos plano 

patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-155). 

13. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. sprendimo Nr. T1-

14 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas. 

Prieš 13 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. sprendimo Nr. 

T1-14 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo“ svarstymą prašė 

leisti nusišalinti R. Mitrienė, nes jos artimas asmuo yra Pasvalio miesto seniūnijos darbuotojas. 

Balsavimas dėl R. Mitrienės nusišalinimo (R. Mitrienė balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 9, prieš – 14.  

NUSPRĘSTA. R. Mitrienės nusišalinimas nepriimamas. 

Pranešėja – Finansų skyriaus vedėja D. Petrėnienė. Ji pristatė sprendimo projektą, pateiktus 

siūlymus Komitetuose, pakeitimus biudžeto projekte. 

Tarybos narė N. Trinskienė klausė dėl pateiktų įstaigų prašymų – kiek jų gauta (po naujų metų), 

kiek iš jų patenkinta, kiek nepatenkinta, kiek gaunama naujų? Prašė pristatyti bendrą vaizdą. 

Pranešėja D. Petrėnienė atsakė į pateiktą klausimą, paaiškino, kad prašymai (pateikti po 2023 m. 

vasario 1 d.) įtraukti į biudžeto patikslinimo projektą (informacija pateikta Tarybos nariams), detalizavo. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė dėl Atžalyno bendruomenės projekto (skalbyklos) 

finansavimo (dėl elektros įvado pakeitimo). 

Pranešėja D. Petrėnienė atsakė, kad raštiškas prašymas dėl lėšų skyrimo nebuvo gautas. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie galimybę viską išsiaiškinti Komitetų 

posėdžiuose. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė, ar seniūnui galima leisti apmokėti įvadą? Argumentavo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas sakė, kad pranešėja D. Petrėnienė atsakyti į pateiktą 

klausimą negali, paaiškino. 

Tarybos narė N. Trinskienė prašė apibendrinimo – kiek dar reikėtų pinigų, kad visi prašymai būtų 

patenkinti ir kokia dalis (sumomis) prašymų yra tenkinama, koks lėšų trūkumas? 

Pranešėja D. Petrėnienė sakė, kad apie lėšų trūkumą pasisakyti negali, argumentavo, kalbėjo apie 

įstaigoms skiriamas lėšas. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas papildė pranešėją, kalbėjo apie lėšų panaudojimą, jų 

įsisavinimą. 

Balsavo: už – 17, susilaikė – 7. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. 

sprendimo Nr. T1-14 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo“ 

(sprendimo Nr. T1-156). 

14. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2012 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-246 „Dėl įgaliojimų suteikimo Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriui“ pripažinimas 

netekusiu galios. 

Pranešėja – Finansų skyriaus vedėja D. Petrėnienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 23, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2012 m. lapkričio 28 

d. sprendimo Nr. T1-246 „Dėl įgaliojimų suteikimo Pasvalio rajono savivaldybės administracijos 

direktoriui“ pripažinimo netekusiu galios“ (sprendimo Nr. T1-157). 

15. SVARSTYTA. 2023 metų žemės mokesčio lengvatų ir neapmokestinamųjų žemės sklypų 

dydžių nustatymas. 

Prieš 15 klausimo „Dėl 2023 metų žemės mokesčio lengvatų ir neapmokestinamųjų žemės sklypų 

dydžių nustatymo“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: S. Kiudis, V. Janušonis, L. Kruopis, P. 

Petkevičius, Z. Zimkus, A. Simonaitė, V. Linkevičius, J. Jovaišienė, R. Želvys, D. Jablonskytė-Raščė, 

A. Mažuolis, G. Andrašūnas, V. Gikys. 
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Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas informavo, kad nusišalinimą pareiškė daugiau kaip pusė 

Tarybos posėdyje dalyvaujančių Tarybos narių, kalbėjo apie balsavimo procedūrą dėl kiekvieno Tarybos 

nario, pareiškusio nusišalinimą, patikslino, kad balsavimas dėl nusišalinimų organizuojamas nebus 

(nusišalinimai pareikšti daugiau kaip pusės Tarybos narių) ir Tarybos narių klausė – ar galima bendru 

sutarimu sutarti, kad pareikšti Tarybos narių nusišalinimai nebus priimti, nes priėmus nusišalinimus nebus 

įmanoma priimti sprendimo. Kalbėjo apie Tarybos nariams teikiamas rekomendacijas dėl nusišalinimo ir 

Vyriausiosios tarnybinės etikos komisijos informavimą apie Tarybos narių nusišalinimų nepriėmimo.  

Tarybos narys I. Malinauskas mano, kad Tarybos nariai, turintys didelius žemės plotus, turi 

nusišalinti. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas paaiškino, kad kalbama apie sprendimo priėmimą, sudėtingą 

traktavimą „kas turi žemės daugiau ar mažiau“ ir patikslino, kad sutarta, jog Tarybos narių nusišalinimas  

nepriimamas.  

Tarybos narys I. Malinauskas prieštarauja. 

Pranešėja – Finansų skyriaus vedėja D. Petrėnienė. Ji pristatė sprendimo projektą, informavo, kad 

Savivaldybės administracija, atsižvelgdama į žemės vertės padidėjimą, gamtines sąlygas, sausrą siūlo 

sumažinti 2023 metų žemės mokestį (žemės ūkio paskirties žemei) – 30 procentų. 

Tarybos narys L. Kruopis kalbėjo apie diskusijas Teisėtvarkos ir visuomeninių organizacijų 

komitete ir Tarybai (mažumos vardu) siūlė 1 p. pakeitimą – „Sumažinti 2023 metų žemės mokestį fiziniams 

ir juridiniams asmenims, kurių valdomų plotų dydis iki 100 ha – 50 procentų; savininkams, kurių valdomų 

plotų dydis nuo 100 iki 300 ha – 30 procentų; savininkams, kurių valdomų plotų dydis 300 ir daugiau ha – 

10 procentų už Pasvalio rajone esančius žemės ūkio paskirties (kodas 610) žemės sklypus (išskyrus mėgėjų 

sodų žemės sklypus, kurių naudojimo būdo kodai 300 ir 329).“. 

Tarybos narys A. Mažuolis siūlė 30 procentų lengvatos netaikyti, argumentavo. 

Tarybos narys R. Mitkus siūlė taikyti 40 procentų lengvatą. 

Tarybos narys V. Janušonis priminė, kad nemokamo draudimo nebūna, kalbėjo apie žodžių 

„registruoto ūkio dydis“ reikšmę, 40 procentų lengvatai, argumentavo. 

Pranešėja D. Petrėnienė paaiškino, kad žemės mokesčio lengvatų taikymas galimas tik procentais 

pagal žemės pobūdį, o lengvatų pagal žemės plotą Valstybinė mokesčių inspekcija pritaikyti negalės. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie galimus balsavimo variantus: 

Alternatyvus balsavimas 

1. Netaikyti/nemažinti – 4. 

2. Mažinti 30 proc. – 6. 

3. Mažinti 40 proc. – 13. 

Nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Sprendimas priimamas, kad mažinama 40 procentų. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas patikslino, kad sprendimo 1 p. įrašomas skaičius „40“. 

Balsavo dėl viso sprendimo: už – 14, prieš – 3 , susilaikė – 4, nebalsavo – 3. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl 2023 metų žemės mokesčio lengvatų ir neapmokestinamųjų 

žemės sklypų dydžių nustatymo“ (sprendimo Nr. T1-158). 

 Tarybos nario V. Janušonio replika po balsavimo. 

16. SVARSTYTA. 2024 metų žemės mokesčio tarifų ir neapmokestinamųjų žemės sklypų dydžių 

nustatymas. 

Prieš 16 klausimo „Dėl 2024 metų žemės mokesčio tarifų ir neapmokestinamųjų žemės sklypų 

dydžių nustatymo“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: J. Jovaišienė, Z. Zimkus, S. Kiudis, V. Janušonis, 

P. Petkevičius ir kiti. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas informavo, kad situacija dėl pareiškiamų nusišalinimų 

kartojasi, kaip ir svarstant 15 darbotvarkės klausimą, klausė Tarybos narių dėl bendro sutarimo, kad 

pareikšti Tarybos narių nusišalinimai nebus priimti, nes priėmus nusišalinimus nebus įmanoma priimti 

sprendimo.  

Prieštaraujančių nebuvo. 

Pranešėja – Finansų skyriaus vedėja D. Petrėnienė. Ji pristatė sprendimo projektą, Savivaldybės 

administracijos siūlymą 2024 m. sumažinti žemės mokesčio tarifą žemės mokesčio paskirties žemei iki 

1 procento. 
Tarybos narys A. Mažuolis klausė dėl sodų žemės sklypų koeficiento sumažinimo iki 1 (kaip žemės 

ūkio paskirties)? 
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Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas pasisakė apie sodų žemės sklypų mokesčio dydį. 

Tarybos narė (opozicijos lyderė) J. Jovaišienė pasisakė dėl balsavimo, Tarybos nariams priminė: 

jei sprendimo priėmimas yra neįmanomas, kai nusišalinus nelieka daugiau nei pusės posėdyje 

dalyvaujančių narių, tada tas nusišalinimas negalioja, siūlė nebijoti savo „šešėlio“. 

Tarybos narys R. Mitkus siūlė taikyti – 0,8. 

Tarybos V. Janušonis siūlė taikyti – 0,8, argumentavo. 

Tarybos narys L. Kruopis replikavo Tarybos nariui V. Janušoniui. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas klausė Tarybos nario A. Mažuolio – ar šis savo siūlymą dėl 

mėgėjų sodų žemės sklypų mokesčio tarifo sumažinimo atsiima? 

Tarybos narys A. Mažuolis savo siūlymo neatsiima, mano, kad mėgėjų sodų žemės sklypams 

tikslinga sumažinti iki 1,0, argumentavo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas atkreipė dėmesį, kad kolektyvinio sodo žemė yra ne namų 

valda, kalbėjo apie jos mokestį. 

Alternatyvus balsavimas dėl žemės mokesčio tarifo (procentais nuo žemės mokestinės vertės) 

pagal žemės naudojimo paskirtį ir naudojimo būdą – „Mėgėjų sodų žemės sklypai“. 

Tarybos narys V. Janušonis pasisakė dėl balsavimo motyvų. 

Tarybos narys G. Žardeckas pareiškė norą dėl nusišalinimo (jo sutuoktinė turi sodą). 
Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas priminė, kad Tarybos narių nusišalinimas (motyvuojant) 

nepriimtas, paaiškino, siūlė alternatyvų balsavimą dėl žemės mokesčio tarifo (procentais nuo žemės 

mokestinės vertės) pagal žemės naudojimo paskirtį ir naudojimo būdą – „Mėgėjų sodų žemės sklypai“. 

Alternatyvus balsavimas dėl 1.1 punkto „Mėgėjų sodų žemės sklypai“: 

1. 1,0 – 6. 

2. 1,5 – 17. 

NUSPRĘSTA. Balsų dauguma – nekeisti sprendimo projekte parengto varianto. 

Tarybos narės (pozicijos lyderės) J. Jovaišienės replika po balsavimo. 

Alternatyvus balsavimas dėl 1 p. „Žemės ūkio paskirties sklypai“: 
1. 1,0 (kaip sprendimo projekte) – 12. 

2. 0,8 – 10. 

Nebalsavo – 2. 

NUSPRĘSTA. Balsams pasiskirsčius po lygiai – bus perbalsuojama, pakartotinai šis klausimas 

bus svarstomas po pietų pertraukos. 
17. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-

10 „Dėl Pasvalio krašto muziejaus nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas – Bendrojo skyriaus vyriausiasis specialistas E. Tuskėnas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Tarybos narys A. Pulokas klausė dėl antikorupcinio vertinimo, kur galima rasti pažymą? 

Pranešėjas E. Tuskėnas atsakė, kad antikorupcinio vertinimo pažymos skelbiamos teisės aktų 

informacinėje sistemoje. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie antikorupcinio vertinimo pažymas, kurios 

viešinamos teisės aktų registre. 

Balsavo: už – 23 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. 

sprendimo Nr. T1-10 „Dėl Pasvalio krašto muziejaus nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. 

T1-159). 

18. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-

87 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimų tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Bendrojo skyriaus vyresnioji specialistė R. Šileikienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 22, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 30 

d. sprendimo Nr. T1-87 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimų tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-160). 

19. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. rugpjūčio 30 d. sprendimo Nr. 

T1-170 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės seniūnaičių sueigos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Bendrojo skyriaus vyresnioji specialistė R. Šileikienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 23 (vienbalsiai). 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. rugpjūčio 30 

d. sprendimo Nr. T1-170 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės seniūnaičių sueigos nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-161). 

20. SVARSTYTA. Mažmeninės prekybos alkoholiniais gėrimais laiko apribojimo komisijos 

sudarymas. 

Prieš 20 klausimo „Dėl Mažmeninės prekybos alkoholiniais gėrimais laiko apribojimo komisijos 

sudarymo“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: A. Simonaitė (nuo 20 ir 21 darbotvarkės klausimų) ir 

R. Želvys nes jie susiję su prekyba alkoholiniais gėrimais. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl A. Simonaitės ir R. Želvio nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl A. Simonaitės ir R. Želvio nusišalinimo (A. Simonaitė ir R. Želvys balsavime 

nedalyvauja). 

Balsavo: už – 21.  

NUSPRĘSTA. A. Simonaitės ir R. Želvio nusišalinimas priimamas. 

11.29 val. A. Simonaitė ir R. Želvys nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko 

posėdžių salę. 

Pranešėjas – Bendrojo skyriaus vyriausiasis specialistas E. Tuskėnas. Jis pristatė sprendimo 

projektą, Komitetuose pasiūlytas Tarybos narių (I. Malinausko, V. Gikio, G. Žardecko ir V. Janušonio) 

kandidatūras. 

Tarybos nariai: I. Malinauskas, V. Gikys, G. Žardeckas ir V. Janušonis sutinka būti Mažmeninės 

prekybos alkoholiniais gėrimais laiko apribojimo komisijoje. 

Siūlymai dėl komisijos pirmininko: P. Petkevičius siūlo G. Žardecką. 

Tarybos narys I. Malinauskas pasisakė apie komisijos darbą ir pirmininkavimą jai. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas klausė tarybos G. Žardeckos, ar jis sutiktų būti komisijos 

pirmininku? 

Tarybos narys G. Žardeckas kalbėjo apie Tarybos nario I. Malinausko pasisakymą, siūlė balsuoti, 

sakė, kad palaiko Tarybos nario I. Malinausko kandidatūrą. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas patikslino, kad komisijos pirmininku siūlomas G. Žardeckas, 

o I. Malinauskas, V. Gikys ir V. Janušonis – komisijos nariai.  

Balsavo: už – 21 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Mažmeninės prekybos alkoholiniais gėrimais laiko 

apribojimo komisijos sudarymo“ (sprendimo Nr. T1-162). 

Tarybos narių N. Trinskienės, I. Malinausko replikos po balsavimo. 
 

Pertrauka 11.35–12.35 val. 
 

16. SVARSTYTA. 2024 metų žemės mokesčio tarifų ir neapmokestinamųjų žemės sklypų dydžių 

nustatymas. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas patikslino, kad klausimas svarstomas dar kartą (balsams 

pasiskirsčius po lygiai) ir sprendimas nebuvo priimtas. 

Tarybos narys I. Malinauskas, perskaitė ištrauką iš aiškinamojo rašto „4. Lėšų poreikis ir šaltiniai, 

skaičiavimai ir paaiškinimai. Nuo 2023 m. atlikus žemės vertinimą Pasvalio rajono savivaldybėje, padidėjo 

žemės vertė. Žemės mokesčio įstatymo 9 str. 4 d. nurodyta, kad žemės ūkio paskirties žemės, išskyrus 

apleistas žemės ūkio naudmenas, mokestinė vertė yra jos vidutinė rinkos vertė arba vertė, nustatyta atlikus 

individualų žemės vertinimą, padauginta iš koeficiento 0,35, vadinasi, žemės mokestis mokamas nuo 35 

proc. žemės vertės (1 ha vertė 7900 x 0,35 = 2765 x 1 /100 = 27,65 Eur).“ ir sakė nemanantis, kad tai yra 

nepakeliama našta ūkininkams, paaiškino, siūlė balsuoti už 1,0 procentą. 

Tarybos narė (opozicijos lyderė) J. Jovaišienė sakė, kad agituoja visus palaikyti 1,0 procento tarifo 

nustatymą. 

Tarybos narys V. Janušonis kalbėjo apie žemės mokesčio koeficiento galiojimą, siūlė verslui 

susimokėti ne 15 procentų, o 20 procentų ir daugiau pelno mokestį, siūlė balsuoti už 0,8 procento tarifą, 

argumentavo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie mokesčius, mokėjimą. 

Tarybos narys V. Gikys pasisakė apie priimamą sprendimą, siūlė balsuoti 0,9 procento. 

Tarybos narys V. Janušonis pasisakė dėl balsavimo motyvų. 
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Tarybos narys V. Linkevičius siūlė balsuoti. 

Alternatyvus balsavimas dėl 1 p. „Žemės ūkio paskirties sklypai“: 
1. 1,0 – 12. 

2. 0,9 – 1. 

3. 0,8 – 10. 

Tarybos narė R. Mitrienė informavo, kad balsavo už 0,8. 

1. 1,0 – 12. 

2. 0,9 – 1. 

3. 0,8 – 11. 

 NUSPRĘSTA. Sprendimas „Dėl 2024 metų žemės mokesčio tarifų ir neapmokestinamųjų žemės 

sklypų dydžių nustatymo“ nepriimtas. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas patikslino, kad balsams pasiskirsčius po lygiai – klausimo 

svarstymas nutraukiamas ir nukeliamas į kitą Tarybos posėdį (kitas Tarybos posėdis numatytas liepos 5 

d.). 

Pasisakymai, diskusijos dėl balsavimo. 

Pranešėja D. Petrėnienė informavo, kad nepriėmus sprendimo iki liepos 1 d. lieka galioti 

sprendimas, kuris buvo priimtas 2019 metais (1,2).  

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas pasisakė apie suinteresuotų asmenų (dėl balsavimo) 

nenusišalinimą (nes nebūtų buvę įmanoma priimti sprendimo), neetišką šių asmenų elgesį. 

21. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės Smulkaus verslo rėmimo programos komisijos 

sudarymas. 

Prieš 21 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės Smulkaus verslo rėmimo programos 

komisijos sudarymo“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: A. Simonaitė ir R. Želvys (susiję verslo ryšiais). 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl A. Simonaitės ir R. Želvio nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl A. Simonaitės ir R. Želvio nusišalinimo (A. Simonaitė ir R. Želvys balsavime 

nedalyvauja). 

Balsavimas: už – 16, nebalsavo – 7. 

NUSPRĘSTA. A. Simonaitės ir R. Želvio nusišalinimas priimamas. 

12.51 val. A. Simonaitė ir R. Želvys nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko 

posėdžių salę. 

Pranešėjas – Bendrojo skyriaus vyriausiasis specialistas E. Tuskėnas. Jis pristatė sprendimo 

projektą, įvardijo Komitetuose pasiūlytas kandidatūras (N. Trinskienės, A. Kairio, S. Zajarsko, L. Kruopio 

ir H. Naglazienės). 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas informavo, kad H. Naglazienė atsisakė būti komisijos 

sudėtyje, siūlė P. Petkevičiaus kandidatūrą. 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas įvardijo komisijos narius: A Kairys, L. Kruopis, P. 

Petkevičius, N. Trinskienė, S. Zajarskas. 

Tarybos narys I. Malinauskas komisijos pirmininke siūlė N. Trinskienę, Tarybos narys Z. Zimkus 

– P. Petkevičių (kandidatai sutinka). 

Alternatyvus balsavimas dėl komisijos pirmininko kandidatūros: 

1. N. Trinskienė – 11  

2. P. Petkevičius – 10  

Nebalsavo – 1. 

NUSPRĘSTA. Komisijos pirmininkė – N. Trinskienė. 

Balsavo dėl viso sprendimo: už – 20, prieš – 1, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės Smulkaus verslo rėmimo 

programos komisijos sudarymo“ (sprendimo Nr. T1-163). 

 12.56 val. A. Simonaitė ir R. Želvys grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir 

balsavime. 

22. SVARSTYTA. Priėmimo į Pasvalio rajono savivaldybės mokyklas tvarkos aprašo 

patvirtinimas. 
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Prieš 22 klausimo „Dėl Priėmimo į Pasvalio rajono savivaldybės mokyklas tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: L. Kruopis (nuo 22, 23, 24, 25 darbotvarkės 

klausimų), nes jo sutuoktinė dirba Pasvalio Svalios progimnazijoje, J. Rastauskaitė, nes jos artimas 

žmogus dirba Lėvens pagrindinėje mokykloje, V. Janušonis, A. Simonaitė, J. Vaitiekūnienė, nes jie dirba 

Pasvalio rajono ugdymo įstaigose.  

Balsavimas dėl L. Kruopio nusišalinimo (L. Kruopis balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 21, prieš – 1.  

NUSPRĘSTA. L. Kruopio nusišalinimas priimamas. 

Balsavimas dėl J. Rastauskaitės nusišalinimo (J. Rastauskaitė balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 15, prieš – 6.  

NUSPRĘSTA. J. Rastauskaitės nusišalinimas priimamas. 

Balsavimas dėl A. Simonaitės nusišalinimo (A. Simonaitė balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 17, prieš – 5.  

NUSPRĘSTA. A. Simonaitės nusišalinimas priimamas. 

Balsavimas dėl V. Janušonio nusišalinimo (V. Janušonis balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 18.  

NUSPRĘSTA. V. Janušonio nusišalinimas priimamas. 

Balsavimas dėl J. Vaitiekūnienės nusišalinimo (J. Vaitiekūnienė balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 17, prieš – 5.  

NUSPRĘSTA. J. Vaitiekūnienės nusišalinimas priimamas. 

13.03 val. L. Kruopis, J. Rastauskaitė, V. Janušonis, A. Simonaitė, J. Vaitiekūnienė nusišalino 

nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausioji specialistė V. Bajoriūnaitė. Ji pristatė sprendimo 

projektą, siūlymą Švietimo, kultūros ir sporto komitete, kad aprašo 8 p. (prie Pasvalio r. Joniškėlio 

Gabrielės Petkevičaitės-Bitės, Pasvalio r. Pumpėnų, Pasvalio r. Vaškų gimnazijų) įrašyta „Teritorijos 

priskyrimo principas netaikomas mokiniams, pageidaujantiems mokytis pagal vidurinio ugdymo 

programą“. 

Tarybos narys G. Žardeckas klausė – kas aprašo iniciatorius? 

Pranešėja V. Bajoriūnaitė paaiškino, kad sprendimo projektą parengė Švietimo ir sporto skyrius, 

atsižvelgiant į išsakytas pastabas dėl atnaujinimo ir siekiant įvesti aiškumą. 

Tarybos narys G. Žardeckas klausė – kada bus pateiktas komplektų skaičius? 

Pranešėja V. Bajoriūnaitė atsakė, kad komplektų skaičius rengiamas pagal šiuo metu galiojančius 

teisės aktus, paaiškino, kad prieš rugsėjo 1-ąją tikslinamas. 

Tarybos narys A. Mažuolis klausė, ar gali pranešėja patvirtinti, kad mokiniai į pirmą klasę bus 

priimami prioriteto tvarka (nuo teritorijos, jei mokosi brolis ar sesuo, pagal pageidavimą, jei nebus 

sukomplektuota klasė? 

Pranešėja V. Bajoriūnaitė sakė, kad yra numatyti du etapai, paaiškino. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė, ar galima nedalinti miesto į teritorijas (atsižvelgiant į 

gyventojų prašymą, LR Seimo nario raštą)? 

Pranešėja V. Bajoriūnaitė sakė, kad sprendimų priėmimas – Tarybos kompetencija, kalbėjo apie 

tėvų prašymo turinį, teisės aktus, kurių laikomasi, išsakė nuomonę dėl teritorijų suskirstymo. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė, ar gyventojų nuomonė nieko nereiškia? Siūlė atsižvelgti į tai. 

Tarybos narė (opozicijos lyderė) J. Jovaišienė pasisakė apie Švietimo, kultūros ir sporto komiteto 

nuomonę, Priėmimo į Pasvalio rajono savivaldybės mokyklas tvarkos aprašo priėmimą, jo keitimą, siūlė 

pritarti parengtam sprendimui, argumentavo. 

Tarybos narė R. Mitrienė kalbėjo apie tėvų kreipimąsi, diskusijas frakcijoje, siūlė, kad nebūtų 

Pasvalio miesto ir Pasvalio apylinkių teritorijos skirstymo (priimant mokinius į miesto Svalios ir Lėvens 

mokyklas). 

Tarybos narys G. Žardeckas pasisakė apie parengtą sprendimo projektą, pasirinkimo teisę renkantis 

ugdymo įstaigą, tai reglamentuojančius teisės aktus, džiaugėsi Tarybos narės R. Mitrienės išsakyta 

nuomone (frakcijos vardu) dėl atsisakymo skirstant į rajonus. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinsko patikslino, kad Tarybos narė R. Mitrienė atidėti klausimo 

nesiūlė, o siūlė aprašo 8 p. lentelėje išbraukti 1 ir 2 priedus. 

Tarybos narys I. Malinauskas pritarė nepritarti tam, kad miestas būtų padalintas į „kažkokias tai 

teritorijas“, argumentavo. 
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Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie pasekmes teritorijų nesuskirsčius ir įvardijo 

(pagal pasisakiusius ir pateiktus siūlymus), kad iš 8 p. išbraukiami 1 ir 2 priedai, klausė, ar dėl to reikia 

balsuoti, ar galima bendru sutarimu? 

Sutarta bendru sutarimu. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas patikslino, kad 8 p. lentelės 5 papunktyje ties paskirta 

teritorija išbraukiama skliausteliuose esantys žodžiai ir skaičiai „Pasvalio m. (1 priedas) ir Pasvalio 

apylinkių seniūnijoje esantys kaimai (2 priedas)“. 

Balsavo: už – 14, susilaikė – 5. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Priėmimo į Pasvalio rajono savivaldybės mokyklas tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-164). 

 13.24 val. J. Rastauskaitė, A. Simonaitė, J. Vaitiekūnienė, V. Janušonis grįžta į posėdžių salę, 

dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

L. Kruopis lieka nusišalinęs nuo klausimo svarstymo ir balsavimo. 

Tarybos narės (opozicijos lyderės) J. Jovaišienės ir Tarybos nario G. Žardecko replikos po 

balsavimo. 

23. SVARSTYTA. Pasvalio r. Krinčino Antano Vienažindžio progimnazijos reorganizavimo ir 

reorganizavimo sąlygų aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausioji specialistė V. Bajoriūnaitė. Ji pristatė sprendimo 

projektą. 

Tarybos narys V. Janušonis pateikė klausimą dėl Raubonių daugiafunkcio centro perdavimo. 

Pranešėja V. Bajoriūnaitė atsakė ir paaiškino daugiafunkcių centrų priklausymą ugdymo įstaigoms, 

sakė, kad tai ateities diskusija. 

Tarybos narys G. Žardeckas klausė, ar tai sudėtinga Raubonių daugiafunkcį centrą perduoti Saločių 

mokyklos globai? 

Pranešėja V. Bajoriūnaitė atsakė į pateiktą klausimą ir sutiko, kad siūlymai dėl daugiafunkcių 

centrų logiški, tačiau reorganizavimo procedūros turi būti užbaigtos. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas pirmiausia siūlė baigti reorganizacijos patį procesą. 

Balsavo: už – 22, prieš – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio r. Krinčino Antano Vienažindžio progimnazijos 

reorganizavimo ir reorganizavimo sąlygų aprašo patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-165). 

24. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. birželio 20 d. sprendimo Nr. T1-

160 ,,Dėl Pasvalio Svalios progimnazijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

L. Kruopis lieka nusišalinęs nuo klausimo svarstymo ir balsavimo. 

Pranešėja – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausioji specialistė V. Bajoriūnaitė. Ji pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 22, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2017 m. birželio 20 

d. sprendimo Nr. T1-160 ,,Dėl Pasvalio Svalios progimnazijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo“ 

(sprendimo Nr. T1-166). 

25. SVARSTYTA. Pasvalio Svalios progimnazijai didžiausio leistino pareigybių (etatų) skaičiaus 

nustatymas. 

L. Kruopis lieka nusišalinęs nuo klausimo svarstymo ir balsavimo. 

Pranešėja – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausioji specialistė V. Bajoriūnaitė. Ji pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 23 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio Svalios progimnazijai didžiausio leistino 

pareigybių (etatų) skaičiaus nustatymo“ (sprendimo Nr. T1-167). 

 13.35 val. L. Kruopis grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

26. SVARSTYTA. Pasvalio lopšeliui-darželiui „Liepaitė“ didžiausio leistino pareigybių (etatų) 

skaičiaus nustatymas. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 22, nebalsavo – 2. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio lopšeliui-darželiui „Liepaitė“ didžiausio leistino 

pareigybių (etatų) skaičiaus nustatymo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-168). 
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27. SVARSTYTA. Pasvalio lopšeliui-darželiui „Eglutė“ didžiausio leistino pareigybių (etatų) 

skaičiaus nustatymas. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 23, nebalsavo – 1. 

Tarybos narys V. Linkevičius balsavo „už“. 

Balsavo: už – 24. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio lopšeliui-darželiui „Eglutė“ didžiausio leistino 

pareigybių (etatų) skaičiaus nustatymo“ (sprendimo Nr. T1-169). 

28. SVARSTYTA. Pasvalio lopšeliui-darželiui „Žilvitis“ didžiausio leistino pareigybių (etatų) 

skaičiaus nustatymas. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio lopšeliui-darželiui „Žilvitis“ didžiausio leistino 

pareigybių (etatų) skaičiaus nustatymo“ (sprendimo Nr. T1-170). 

29. SVARSTYTA. Pasvalio r. Joniškėlio Gabrielės Petkevičaitės-Bitės gimnazijos struktūros 

pertvarka. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 23, susilaikė – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio r. Joniškėlio Gabrielės Petkevičaitės-Bitės 

gimnazijos struktūros pertvarkos“ (sprendimo Nr. T1-171). 

30. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2013 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-

162 „Dėl Mokesčio už mokinių neformalųjį švietimą Pasvalio muzikos mokykloje“ pakeitimas. 

Prieš 30 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2013 m. birželio 26 d. sprendimo 

Nr. T1-162 „Dėl Mokesčio už mokinių neformalųjį švietimą Pasvalio muzikos mokykloje“ pakeitimo“ 

svarstymą prašė leisti nusišalinti: R. Mitkus, jis yra Pasvalio muzikos mokyklos (toliau – Muzikos 

mokykla) darbuotojas, R. Andžiuvienė, nes ji yra Muzikos mokyklos darbuotoja, R. Želvys, nes jo 

sutuoktinė dirba Muzikos mokykloje. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl R. Mitkaus, R. Andžiuvienės ir R. Želvio nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl R. Mitkaus, R. Andžiuvienės ir R. Želvio nusišalinimo (R. Mitkus, R. Andžiuvienė ir 

R. Želvys balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 18, nebalsavo – 5.  

NUSPRĘSTA. R. Mitkaus, R. Andžiuvienės ir R. Želvio nusišalinimas priimamas. 

13.41 val. R. Mitkus, R. Andžiuvienė ir R. Želvys nusišalino nuo klausimo svarstymo ir 

balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 20, nebalsavo– 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2013 m. birželio 26 

d. sprendimo Nr. T1-162 „Dėl Mokesčio už mokinių neformalųjį švietimą Pasvalio muzikos mokykloje“ 

pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-172). 

 13.42 val. R. Andžiuvienė, R. Mitkus, R. Želvys grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų 

svarstyme ir balsavime. 

31. SVARSTYTA. Mokinių pavėžėjimo organizavimo ir kelionės išlaidų kompensavimo tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą, sakė, kad į pastabas atsižvelgta. 

Tarybos narė (opozicijos lyderė) J. Jovaišienė prašė įvardinti konkrečiai – į kurias pastabas 

atsižvelgta? Kokia procedūra tėvams, kurių vaikai nėra atvežami maršrutiniais arba geltonaisiais autobusais 

į mokyklą, kokia jiems būtų kompensavimo tvarka? 
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Pranešėjas R. Savickas sakė, kad patikslintas – 8.1.4. p., 8.4.2. p., kalbėjo apie Savivaldybės 

administracijos direktoriaus 2020 m. vasario 13 d. patvirtintą įsakymą Nr. DV-90, kuriame patvirtinta 

procedūra, kai priimami individualių vežėjų, tėvų prašymai vežioti vaikus į mokyklą, sudarant sutartį su 

Savivaldybe. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė, ar nežiūrėjo kitų miesto gerosios patirties pavyzdžių dėl 

vaikų, mokinių pažymėjimo, kuriuo būtų kontroliuojamas ir pavėžėjimas, ir maitinimas, ir popamokinis 

ugdymas ir pan.? Mano, kad toks pažymėjimas kainuotų pigiau ir būtų galima turėti daug tikslesnę 

informaciją apie patarnavimus. Prašė, kad tai būtų registruota protokole, kad kituose posėdžiuose būtų 

galima apie tai papasakoti. 

Pranešėjas R. Savickas atsakė, kad tai buvo svarstyta, kad buvo dalyvauta Kaune LR finansų 

ministerijos organizuotame pasitarime, sakė, kad susipažinę su jų pasiūlymais suprato, kad tai kainuotų 

daug daugiau. 

Tarybos narė N. Trinskienė klausė, ar Administracijos direktoriaus patvirtintoje tvarkoje yra 

numatytas kompensavimas tėvams, kokia tai tvarka? 

Pranešėjas R. Savickas paaiškino, kad sudaroma sutartis su vežėju ir pateikiamas užpildytas 

kelionės lapas pagal kurį sumokama suma (kaina nustatyta 1 km pagal autobusų parko tarifus). 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas, Administracijos direktoriaus patvirtintą tvarką, pranešėjui 

R Savickui pasiūlė nusiųsti Tarybos narei (opozicijos lyderei) J. Jovaišienei ir Tarybos narei N. Trinskienei  

Tarybos narė N. Trinskienė klausė – kaip tvarkoje apibrėžtas vežėjas, kas tas vežėjas? 

Pranešėjas R. Savickas atsakė, kad tai tėvai, globėjai, rūpintojai. 

Tarybos narys I. Malinauskas ar tikslinga mokėti tėvams, kai važiuoja tuščias autobusas? 

Pranešėjas R. Savickas atsakė, kad yra numatytas punktas, kuriame galima pavežti tik tuos vaikus, 

kurie turi sunkų spec. ugdymo poreikį ir tuos, kurių maršrutais nevažiuoja autobusų parko autobusai. 

Tarybos narė J. Vaitiekūnienė nori patikslinti 8.1.4. p. formuluotę, argumentavo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas prašė patikslinti siūlymą suformuluotą raštu ir kai bus 

pateiktas raštiškas siūlymas, klausimo svarstymas bus tęsiamas. 

32. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2016 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-

143 ,,Dėl Apmokėjimo už brandos egzaminų vykdymą, kandidatų darbų vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė, ar mokytojo darbas prilyginamas pagalbinio darbininko 

darbui? 

Pranešėjas R. Savickas atsakė į pateiktą klausimą, informavo, kad vadovaujamasi LR švietimo, 

mokslo ir sporto ministerijos teisės aktais. 

Balsavo: už – 23, prieš – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2016 m. birželio 22 

d. sprendimo Nr. T1-143 ,,Dėl Apmokėjimo už brandos egzaminų vykdymą, kandidatų darbų vertinimą ir 

apeliacijų nagrinėjimą tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-174). 

33. SVARSTYTA. Pasvalio rajono sveikatos centro kūrimo inicijavimas. 

Pranešėja – Socialinės paramos ir sveikatos skyriaus vyriausioji specialistė (Savivaldybės gydytoja) 

R. Nevulytė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Prieš 33 klausimo „Dėl Pasvalio rajono sveikatos centro kūrimo inicijavimo“ svarstymą prašė 

leisti nusišalinti N. Matulienė, nes susijusi su gydymo įstaiga, kuri pasirašys sutartį jungiantis prie 

sveikatos centro. 

Balsavimas dėl N. Matulienės nusišalinimo (N. Matulienė balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 21.  

NUSPRĘSTA. N. Matulienės nusišalinimas priimamas. 

13.54 val. N. Matulienė nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Tarybos narys V. Janušonis klausė – kas inicijuoja sutarčių pasirašymą? 

Pranešėja R. Nevulytė atsakė sutarčių pasirašymo procedūra vykdoma pagal LR sveikatos apsaugos 

ministro įsakymą. 

Tarybos narė R. Mitrienė klausė, kurios privačios gydymo įstaigos galės jungtis prie sveikatos 

centro? 



 
 

15 

Pranešėja R. Nevulytė atsakė, kad jungsis tos, kurios yra sudariusios sutartis su teritorine ligonių 

kasa. 

Balsavo: už – 19, susilaikė – 1, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono sveikatos centro kūrimo inicijavimo“ 

(sprendimo Nr. T1-175). 

 13.57 val. N. Matulienė grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

34. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T1-

17 „Dėl asmens (šeimos) socialinių paslaugų poreikio, senyvo amžiaus asmens, suaugusio asmens su 

negalia bei vaiko su negalia socialinės globos poreikio nustatymo ir skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėja – Socialinės paramos ir sveikatos skyriaus vyriausioji specialistė M. Jankauskienė. Ji 

pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 23 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 24 d. 

sprendimo Nr. T1-17 „Dėl asmens (šeimos) socialinių paslaugų poreikio, senyvo amžiaus asmens, 

suaugusio asmens su negalia bei vaiko su negalia socialinės globos poreikio nustatymo ir skyrimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“ (sprendimo Nr. T1-176). 

35. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą Pasvalio rajono savivaldybės nuosavybėn ir 

jo perdavimo Pasvalio Mariaus Katiliškio viešajai bibliotekai. 

Prieš 35 klausimo „Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Pasvalio rajono savivaldybės nuosavybėn 

ir jo perdavimo Pasvalio Mariaus Katiliškio viešajai bibliotekai“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: S. 

Kiudis, nes jo kitas artimas asmuo dirba Pasvalio Mariaus Katiliškio viešojoje bibliotekoje, V. Gikys, nes 

jo sutuoktinė dirba Pasvalio Mariaus Katiliškio viešojoje bibliotekoje. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė, ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl S. Kiudžio ir V. Gikio nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl S. Kiudžio ir V. Gikio nusišalinimo (S. Kiudis ir V. Gikys balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 19, prieš – 1, nebalsavo – 1.  

NUSPRĘSTA. S. Kiudžio ir V. Gikio nusišalinimas priimamas. 

14.00 val. S. Kiudis ir V. Gikys nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko 

posėdžių salę. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė E. Gerštautienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Tarybos narys G. Žardeckas klausė, ką reiškia „suintegruotas“ kompiuteris? 

Pranešėja E. Gerštautienė paaiškino. 

Balsavo: už – 22 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Pasvalio rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo Pasvalio Mariaus Katiliškio viešajai bibliotekai“ (sprendimo Nr. 

T1-177). 

 14.02 val. S. Kiudis ir V. Gikys grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir 

balsavime. 

36. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės turtinių ir neturtinių teisių bei pareigų 

įgyvendinimas savivaldybės valdomose įmonėse. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė E. Gerštautienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 19, susilaikė – 4, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turtinių ir neturtinių teisių bei 

pareigų įgyvendinimo savivaldybės valdomose įmonėse“ (sprendimo Nr. T1-178). 

37. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-

208 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės valdomų uždarųjų akcinių bendrovių veiklos tikslų nustatymo ir jų 

vertinimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė E. Gerštautienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 26 d. 

sprendimo Nr. T1-208 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės valdomų uždarųjų akcinių bendrovių veiklos 

tikslų nustatymo ir jų vertinimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-179). 
 

Pertrauka 14.05 – 14.20 val. 
 

31. SVARSTYTA. Mokinių pavėžėjimo organizavimo ir kelionės išlaidų kompensavimo tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas perskaitė Švietimo, kultūros ir sporto komiteto 

pirmininkės J. Vaitiekūnienės pasiūlytą 8.1.4. p. formuluotę „1–8 klasių mokiniai pavežami tik pagal 

Mokykloms nustatytas aptarnavimo teritorijas arba iki artimiausios Mokyklos, vykdančios atitinkamą 

programą. Jei mokiniai vyksta į ne aptarnavimo teritorijoje esančią mokyklą arba į ne artimiausią 

mokyklą vykdančią atitinkamą programą, pavėžėjimą užtikrina mokinio tėvai, apie tai įrašant į 

Mokymo sutartį;“. 
Balsavo: už – 22, nebalsavo – 2. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Mokinių pavėžėjimo organizavimo ir kelionės išlaidų 

kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-173). 

38. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-

205 „Dėl Nuostolių, patirtų vykdant keleivinio kelių transporto viešųjų paslaugų įsipareigojimus, 

kompensacijos apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė E. Gerštautienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą, pristatė pakeitimus.  

Tarybos narys L. Kruopis klausė: tai, kas susiję su 40 procentų (sprendime ir aiškinamajame rašte) 

– išbraukiama? 

Pranešėja E. Gerštautienė sakė, kad taip. 

Tarybos nariai pateikė klausimus: N. Matulienė – dėl priežasčių, kurios lemia didelius įmonės 

nuostolius, I. Malinauskas – dėl įmonės autoparko būklės ir amžiaus, L. Kruopis – dėl administracinių 

sąnaudų, A. Mažuolis – dėl patalpų nuomos kainos, A. Pulokas – dėl įmonės perspektyvų, V. Gikys – dėl 

teikiamų paslaugų analizės, įmonės perspektyvų, Tarybos narė (opozicijos lyderė) J. Jovaišienė – dėl 

maršrutų trukmės. 

UAB „Pasvalio autobusų parkas“ direktorė G. Andrijauskė atsakė į pateiktus klausimus (į Tarybos 

narės (opozicijos lyderės) J. Jovaišienės pateiktą klausimą atsakyti negalėjo), kalbėjo apie įmonės veiklą, 

autoparko būklę, darbo planavimą, įmonės patalpų nuomą, įmonės perspektyvas, galimą įmonės veiklos 

analizę, alternatyvius sprendimus vykdant veiklą. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas patikslino, kad sprendimo projekte su pakeitimais (kurį 

Tarybos nariai gavo el. paštu) tai, kas susiję su 40 procentų – išbraukta. 
Tarybos narys I. Malinauskas kalbėjo apie teikiamas UAB „Pasvalio autobusų parkas“ paslaugas, 

siūlė visiems susitelkti, kad įmonė būtų išsaugota.  

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 26 d. 

sprendimo Nr. T1-205 „Dėl Nuostolių, patirtų vykdant keleivinio kelių transporto viešųjų paslaugų 

įsipareigojimus, kompensacijos apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. 

T1-180). 

Tarybos narės N. Matulienės replika po balsavimo. 

39. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. 

T1-220 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Pasvalio pirminės asmens 

sveikatos priežiūros centrui pagal patikėjimo sutartį“ pakeitimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 25 

d. sprendimo Nr. T1-220 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Pasvalio 

pirminės asmens sveikatos priežiūros centrui pagal patikėjimo sutartį“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-181). 
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40. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. 

T1-219 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Pasvalio ligoninei pagal 

patikėjimo sutartį“ pakeitimas. 

Prieš 40 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-219 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Pasvalio ligoninei pagal 

patikėjimo sutartį“ pakeitimo“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: Z. Zimkus, nes kitas artimas asmuo 

dirba Ligoninėje; R. Mitrienė, nes ji yra Ligoninės darbuotoja; P. Drevinskas ir J. Rastauskaitė, nes jų 

artimi asmenys dirba Ligoninėje 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl Z. Zimkaus, R. Mitrienės, P. Drevinsko ir J. Rastauskaitės nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl Z. Zimkaus, R. Mitrienės, P. Drevinsko ir J. Rastauskaitės nusišalinimo (Z. Zimkus, 

R. Mitrienė, P. Drevinskas ir J. Rastauskaitė balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 17, prieš – 1.  

NUSPRĘSTA. Z. Zimkaus ir R. Mitrienės nusišalinimas priimamas. 

14.48 val. Z. Zimkus, R. Mitrienė, P. Drevinskas ir J. Rastauskaitė nusišalino nuo klausimo 

svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 25 

d. sprendimo Nr. T1-219 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Pasvalio 

ligoninei pagal patikėjimo sutartį“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-182). 

 14.49 val. Z. Zimkus, R. Mitrienė, P. Drevinskas ir J. Rastauskaitė grįžta į posėdžių salę, 

dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

41. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ vykdomas keleivių 

nemokamas vežimas vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ 

vykdomo keleivių nemokamo vežimo vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų 

maršrutais“ (sprendimo Nr. T1-183). 

42. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. sprendimo Nr. T1-

23 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2023 metų 

planuojamų vykdyti priemonių sąmatos patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyriausioji specialistė A. Lindienė. Ji 

pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 22, nebalsavo – 2. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 1 d. 

sprendimo Nr. T1-23 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 

programos 2023 metų planuojamų vykdyti priemonių sąmatos patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. 

T1-184). 

43. SVARSTYTA. Atstovų į Panevėžio regiono integruotos teritorijų vystymo programos 

įgyvendinimo koordinavimo darbo grupę delegavimas. 

Pranešėjas – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjas G. Vitkus. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl atstovų į Panevėžio regiono integruotos teritorijų vystymo 

programos įgyvendinimo koordinavimo darbo grupę delegavimo“ (sprendimo Nr. T1-185). 

44. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti projekte „Panevėžio apskrities Kupiškio ir Pasvalio rajonų 

unikalios skaitmeninės kapinių duomenų bazės sukūrimas, jos atvėrimas gyventojams ir laidojimo viešųjų 

paslaugų bei duomenų administravimo procesų skaitmeninimas“. 

Pranešėjas – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjas G. Vitkus. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 
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Tarybos narys V. Janušonis klausė – suskaitmenintos kapinės ar ir kapai? 

Pranešėjas G. Vitkus atsakė į pateiktą klausimą, nurodė interneto svetainę www.cemeti.lt, kad būtų 

galima pasižiūrėti, kaip vyksta skaitmeninimas. 

Tarybos narys V. Janušonis klausė, ar bus įtrauktos Pasvalio senosios kapinės? 

Pranešėjas G. Vitkus atsakė, kad paraiškos projekte numatytos visos registruotos kapinės. 

Balsavo: už – 22, nebalsavo – 2. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl pritarimo dalyvauti projekte „Panevėžio apskrities Kupiškio 

ir Pasvalio rajonų unikalios skaitmeninės kapinių duomenų bazės sukūrimas, jos atvėrimas gyventojams ir 

laidojimo viešųjų paslaugų bei duomenų administravimo procesų skaitmeninimas““ (sprendimo Nr. T1-

186). 

45. SVARSTYTA. Pritarimas vietos gyventojų apklausos rezultatams dėl Pasvalio rajono 

savivaldybės Krinčino, Saločių, Pasvalio apylinkių ir Pumpėnų seniūnijų atitinkamų gyvenamųjų vietovių 

teritorijų ribų pakeitimo. 

Pranešėjas – Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus vyriausiasis specialistas V. Bajorūnas. Jis pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl pritarimo vietos gyventojų apklausos rezultatams dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės Krinčino, Saločių, Pasvalio apylinkių ir Pumpėnų seniūnijų atitinkamų 

gyvenamųjų vietovių teritorijų ribų pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-187). 

46. SVARSTYTA. Gatvės geografinių charakteristikų pakeitimas Pasvalio rajone. 

Pranešėjas – Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus vyriausiasis specialistas V. Bajorūnas. Jis pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl gatvės geografinių charakteristikų pakeitimo Pasvalio 

rajone“ (sprendimo Nr. T1-188). 

47. SVARSTYTA. Akcinės bendrovės „Panevėžio energija“ 2019–2022 metų investicijų plano 

Pasvalio šilumos tinklų rajone pakeitimo suderinimas. 

Pranešėjas – Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus energetikos inžinierius R. Gritėnas. Jis pristatė 

sprendimo projektą. 

Tarybos narys L. Kruopis klausė, kodėl užbaigtos investicijos Taryboje svarstomos vėliau ir ar nėra 

prieštaravimų rašto aiškinamojoje dalyje (aiškinamoji dalis prieštarauja faktinėms aplinkybėms)? 

Pranešėjas R. Gritėnas atsakė į pateiktus klausimus ir paaiškino sprendimo projekto teikimą 

Tarybai svarstymui. 

Tarybos narys I. Malinauskas pateikė klausimą. 

Pranešėjas R. Gritėnas atsakė į pateiktą klausimą. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas perskaitė aiškinamąjį raštą. 

Tarybos nario L. Kruopio replika prieš balsavimą. 

Balsavo: už – 17, prieš – 1, susilaikė – 6. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl akcinės bendrovės „Panevėžio energija“ 2019–2022 metų 

investicijų plano Pasvalio šilumos tinklų rajone pakeitimo suderinimo“ (sprendimo Nr. T1-189). 

48. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2023 metų veiklos 

programos patvirtinimas. 

Pranešėjas – Kontrolės komiteto pirmininkas A. Mažuolis. Jis pristatė sprendimo projektą. 

Tarybos narys G. Žardeckas klausė, kokia priemonė laikoma pati reikšmingiausia (iš plano) ir ar 

turi programa kokį nors išskirtinumą? 

Pranešėjas A. Mažuolis atsakė, kad programa išskirtinumo neturi, paaiškino. 

Balsavo: už – 22, prieš – 1, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 

2023 metų veiklos programos patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-190). 

49. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės peticijų komisijos sudarymo ir komisijos nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėjas – Pasvalio rajono savivaldybės meras G. Gegužinskas. Jis pristatė sprendimo projektą, 

siūlomas kandidatūras į komisiją – V. Janušonis, J. Jovaišienė, V. Linkevičius, I. Malinauskas, Š. Varna, 

A. Mažuolis. 

Tarybos narys A. Mažuolis atsiima savo kandidatūrą. 

http://www.cemeti.lt/
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Siūlymai dėl komisijos pirmininko kandidatūros. 

Tarybos narė (opozicijos lyderė) J. Jovaišienė siūlė I. Malinauską, Tarybos nariai P. Petkevičius ir 

Z. Zimkus siūlė V. Janušonį. 

Alternatyvus balsavimas dėl pirmininko: 

1. I. Malinauskas – 11. 

2. V. Janušonis – 13. 

 NUSPRĘSTA. Komisijos pirmininkas – V. Janušonis, komisijos pirmininko pavaduotojas – I. 

Malinauskas. 

Balsavo dėl viso sprendimo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės peticijų komisijos sudarymo 

ir komisijos nuostatų patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-191). 

50. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos Kolegijos sudarymas. 

Pranešėjas – Pasvalio rajono savivaldybės meras G. Gegužinskas. Jis pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 24 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos Kolegijos sudarymo“ 

(sprendimo Nr. T1-192). 

 51. Lietuvos regionų partijos ir Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijų paklausimas. 

 Pranešėjas – Tarybos narys G. Žardeckas. Jis perskaitė paklausimą (pridedama). 

 

 

Posėdžio pirmininkas        Gintautas Gegužinskas 

 

 

Tarybos sekretorė        Edita Aleksandravičienė 

 

 

Posėdžio sekretorė         Milda Jarašūnienė 


